
Wtoclawek, 11,.08.2020r.

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wloctawek

Pon

dr Marek Wojtkowski

P rezyd e nt M i ostd Wlocldwe k

Szanowny Panie prezydencie

w imieniu mieszkadc6w wfoclawka zwracam siq z uprzejmq prodbq o dokonanie remontu
nawierzchni jezdni ulicy Wienieckiej odcinka od ulicy Ceglanej do przejazdu kolejowego.
wy2ej wymieniony odcinek ulicy Wienieckiej jest w oplakanym stanie i grozi bezpieczenstwu
u2ytkownikom.

Z powaianiem
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